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Na mijn studie Mediterrane Archeologie aan de UvA ben ik in 2001 aan de slag gegaan bij de 
Gemeente Amersfoort, waar ik nog steeds werk. Ik ben daar begonnen als veldarcheoloog en heb 
daarna een breed scala aan werkzaamheden gedaan. Sinds een paar jaar houd ik me bezig met het 
organiseren van het veldwerk, waaronder het opstellen van de offertes en de PvA’s. Verder ben ik 
verantwoordelijk voor de vondstverwerking, het beheer van onze archeologische collectie en 
expositieruimte en het beheer van ons depot. Verder ben ik betrokken bij de uitwerking van 
meerdere materiaalcategorieën. Misschien nog wel het leukste onderdeel van mijn functie is 
educatie en publieksbereik. Door mijn brede ervaring heb ik in de afgelopen jaren goed zicht 
gekregen op de uitwerking van de KNA en heb ik een beeld van wat er wel en niet goed werkt. Ik 
hoop via deze gebruikersgroep een steentje te kunnen bijdragen om verbeteringen door te voeren.   

 
 
 


